
 

 

 

 

 

 

 

 

Referat 

 

 Møde nr. 

Skolebestyrelsen 05 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

16.01.18 Personalerummet 17.30/20.00 

Deltagere 

Chalotte Fagan, Regitta Vang Møller Kjær, Julja Buerstedde, Louise Lud-

vig, Brian Hansen, Jonna Ellerkamp, Betina Horskjær, Marie Henriksen, 

Tanja Mortensen, Lene Brandt. 

Fraværende 

Troels Jørgensen, Henrik Hansen 

 

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Budgetopfølgning ved Marianne Schlünnsen er udskudt til næste 

møde.  

Dagsorden er godkendt. Næste faggennemgang bliver i N/T.  

 

2. Spørgsmål til siden sidst (Bilag 1). 

LB nævner at Forbundsskolen har været i avisen med Fadervor. Alle 

har læst artiklen så det drøftes ikke yderligere. 

Charlotte spørger ind til Designlederuddannelsen som ledelsen har 

påbegyndt. LB uddyber forløbet og forklarer at vi har fokus på læ-

rer/pædagogsamarbejdet med ”Fællesskab og Faglighed” som over-

skrift. 

Betina orienterer om Forbundsskolens forløb med SPARK. Her arbej-

des der med effektivisering af arbejdsopgaver og lærernes tid således 

det udløser en endnu højere kvalitet i undervisningen. Forløbet bliver 

afsluttet i det tidlige forår. Skolen kan forlænge samarbejdet med 

SPARK, men det er der ikke taget stilling til endnu.  

 

Skanderup−Hjarup 

Forbundsskole 

 

Dato 17. januar 2017 

Udsendt af 

Tanja Mortensen  

 

 

 

 

 



 

 

  Side 2 

 

 

3. Nyt fra elevrådet. 

Marie orienterer fra det sidste elevrådsmøde. Elevrådet har valgt at 

indkøbe asfalt bolde til alle klasser samt nye mælkekasser. Skolen 

indkøber og opsætter sæbe i alle baderum. Elevrådet ønsker også 

skraldespande i skolegården samt underlag til hængekøjerne. Det er 

besluttet at 5. klasserne skal gøre mikroovnene rene hver fredag. 

Elevrådet vil på de kommende møder drøfte hvordan elevrådsfesten 

skal foregå i dette skoleår.  

 

4. Evaluering af adventsfesten. 

Der var gode indslag til adventsfesten. På mødet med SPARK drøftede 

vi også adventsfesten hvor vi skulle inddele den i parametre om hvor-

ledes de forskellige arbejdsopgaver er standard, under standard eller 

over standard. Der var tekniske og tidsmæssige udfordringer med 

hensyn til indslaget fra Forbundsskolens s. klasser. Dette resulterede i 

en videohilsen samlet fra s. klasserne. Dette er vi ikke tilfredse med 

og det vil ikke forekomme fremadrettet. Her vil vi være på forkant 

med teknik og tid. Elever fra 4.s som går ud deltager som oftest i Lu-

ciaoptoget.     

 

5. Evaluering af et princip 1.3 (Bilag 2). 

Der arbejdes i grupper hvor vi efterfølgende har fælles dialog om vo-

res refleksioner. Alle grupperne afleverer skriftlige refleksioner og 

kommentarer til LB. LB indskriver efterfølgende kommentarerne.  

Vi besluttede vedr. forældrenes kommunikationsvej i forhold til be-

kymringer udarbejder LB et udkast på vegne af bestyrelsen i et ny-

hedsbrev til forældrene.  

      

6. Antimobbestrategi (Bilag 3). 

Alle har læst udkastet til en antimobbestrategi på Forbundsskolen og 

den blev godkendt. Vi besluttede at indskrive den i årshjulet hvert år 

til maj, således den minimum en gang om året har mulighed for at 

blive revideret. Elevrådet skal også arbejde med den og de har ligele-

des også mulighed for at komme med forbedringsforslag.   

 

7. Valg til skolebestyrelsen. 

Der er almindelig valg til Skolebestyrelsen hvert 2. år hos os. Hvert 2. 

år er der det store valg i hele Kolding kommune.  

Vi beslutter at valgdatoen skal være den 12. april i forbindelse med et 

skolebestyrelsesmøde. Charlotte udarbejder et orienteringsbrev som 

sendes ud. Vi sætter det på som punkt ved næste møde.  

 

8. Budgetopfølgning. 

 LB orienterede.  

 



 

 

  Side 3 

 

9. Udtalelse til bustider. 

LB har modtaget et skriv fra forvaltningen. Vi blev enige om at LB 

skriver tilbage vedr. bustiderne at vi ønsker buskørslen tilpasset sko-

lens ringetider.  

 

10. Orientering om trivselsdagen den 2.marts. 

TM orienterer 0.-3. klasse samt 1.2. og 3. s skal arbejde med trivsels-

emnet ”Min skole – Min ven” fra Red Barnet. 4. -6. klasse samt 4.s får 

besøg af vores nye skolekonsulent Gitte Andersen som vil arbejde 

med ”sociale medier” sammen med eleverne.  

LB er fraværende på trivselsdagen pga. ledertræf i kommunen.   

   

11. Punkter til næste møde. 

Besøg af Skolebestyrelsen fra Kongsbergskolen.  

Budgetgennemgang v/Marianne. 

Evt. Faggennemgang af N/T. 

           Valg til skolebestyrelsen. 

 

12. Eventuelt. 

Intet til referat.  

 


